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                                     PLE DE L’AJUNTAMENT D’ALMENAR 
                                                               Nº 18 

ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ CELEBRADA PEL PLE DE LA CORPORACIÓ 

EL DIA 9 D’ABRIL DE 2018 

 
LLOC DE CELEBRACIÓ: Casa de la Vila. Almenar 

DATA: 9 d’abril de 2018 
HORA D’INICI: 20.00 h. 

HORA  DE FINALITZACIÓ: 21.30 h. 
CARÀCTER: Ordinària 

CONVOCATÒRIA: Primera 
 
 

 

ORDRE DEL DIA 
 
1.- APROVACIÓ D’ACTES CORRESPONENTS A SESSIONS 
ANTERIORS.-   
 
2.- MODIFICACIÓ NUM. 2 POUM. VERIFICACIÓ DEL TEXT REFÓS.- 
 
3.- MODIFICACIÓ NUM. 5 DEL POUM. APROVACIÓ PROVISIONAL.- 
 
4.- PROPOSTA DE FESTES LOCALS 2019.- 
 
5.- PAESC (PLA D’ACCIÓ PER LA SOSTENIBILITAT ENERGÈTICA I 
EL CLIMA). APROVACIÓ INICIAL.- 
 
6.- ORGANITZACIÓ MUNICIPAL: CREACIÓ DE LA REGIDORIA DE 
TURISME 

 
7.- PROPOSTA DE L’AMI PER L’ALLIBERAMENT DELS PRESOS 
POLÍTICS, EL RETORN DELS EXILIATS I LA DENUNCIA DE LA 
DERIVA ANTIDEMOCRÀTICA I AUTORITÀRIA DE L’ESTAT 
ESPANYOL.- 

 
8.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
 
 

Almenar, 9 d’abril de 2018 
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MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ASSISTENTS: 
 Alcaldessa 

Ma Teresa Malla Aige 
Tinents d’Alcalde:  

Ferran Sánchez Cuenca 
Carles Ferrer Martínez 
Montserrat Carbonell Larrull 

 Regidors: 
Raül Malla Ballesté 
Salvador Sarroca Barrull 
Joan Ibars Palau 
Carme Payró Bisart 
Juan Carlos Buchaca Colell 
Jordi Malla Esqué   

 Secretari-Interventor: 
Jose Luis Aspa Cortinat 

 
 
 
 
 

ORDRE DEL DIA: 

 
 
 

MEMBRES DE LA CORPORACIÓ ABSENTS:  
 
             Laia Cequiel Mir (Excusa assistència) 

  

1.- APROVACIÓ D’ACTES CORRESPONENTS A SESSIONS ANTERIORS.- 
 
Es sotmeten a l’aprovació del Ple els esborranys de les actes corresponents a les 
sessions ordinària de 28 de desembre de 2017 i extraordinàries de 29 de gener i 19 de 
febrer de 2018. 
 
El Sr. Ibars demana que constin en l’acta dues preguntes que va fer a la sessió 
extraordinària de 19 de febrer i que no se’ls va contestar ni consten a l’acta.  
 
Al punt num. 2 de l’ordre del dia referent a la Modificació num. 3 del POUM, va preguntar 
com s’havia calculat el valor d’expropiació. 
 
Al punt num. 3, referent a la Modificació num. 4 va preguntar sobre un vial sense sortida a 
l’àmbit de l’antic cinema. 
 
No obstant acceptar-se la inclusió de l’acta d’aquestes preguntes, la Sra. Alcaldessa fa 
constar que no es van contestar per tractar-se de qüestions tècniques que els regidors 
han de consultar directament al tècnic municipal sempre que necessitin explicacions. 
Concretament, en relació a la modificació núm. 4 del POUM, el plànol que consultava el 
Sr. Ibars no era el que corresponia a la modificació. 
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2.- MODIFICACIÓ NUM. 2 POUM. VERIFICACIÓ DEL TEXT REFÓS.- 
 
El Ple de la Corporació, en sessió de 9 d’octubre de 2017, va aprovar el Text refós de la 
Modificació num. 2 del POUM incorporant-hi les prescripcions formulades per la Comissió 
Territorial d’Urbanisme respecte a l’acord d’aprovació provisional. 
 
En sessió de 18 de gener de 2018, la C.T.U. va acordar mantenir la suspensió de 
l’informe fins que l’Ajuntament, mitjançant text refós verificat, incorporés al document 
aprovat provisionalment determinades prescripcions. 
 
Per tant, es sotmet a la verificació del Ple el nou text refós. 
 
Tots els regidors manifesten el seu acord amb la proposta i, per unanimitat, la qual cosa 
suposa la majoria absoluta del nombre legal de membres de la Corporació,  
 
ACORDA:  
 
Primer.- Verificar el text refós “MODIFICACIÓ NUM. 2 DEL POUM D’ALMENAR” redactat 
per l’arquitecte Xavier Gelonch Pifarré, que incorpora les prescripcions de l’acord de la 
Comissió d’Urbanisme de Lleida de 18 de gener de 2018, i inclou també, Casa Seró com 
a be a protegir amb la qualificació de Be Cultural d’Interès Local.  
 
Segon.- Elevar l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva. 

 
 
3.- MODIFICACIÓ NUM. 5 DEL POUM. APROVACIÓ PROVISIONAL.- 
 
El Ple, en sessió de 28 de desembre de 2017, va aprovar inicialment la modificació num. 5 
del POUM. 
 
Sotmès l’expedient a informació pública pel termini d’un mes, (BOP de Lleida num. 5, de 8 
de gener de 2018, diari La Mañana , de 5 de gener de 2018, diari Segre, de 9 de gener de 
2018, tauler municipal d’anuncis i web municipal), no s’ha presentat cap reclamació ni 
al·legació. 
 
S’han incorporat a l’expedient els informes sectorials sol·licitats a través dels Serveis 
Territorials d’Urbanisme: Informe favorable del Departament de Territori i Sostenibilitat, 
Oficina Territorial d’Acció i Avaluació Ambiental, i Direcció General d’Aviació Civil. 
 
Al document sotmès ara a aprovació provisional s’han incorporat modificacions no 
substancials com a conseqüència del diàleg mantingut amb els sectors implicats durant el 
període d’informació pública.  
 
El Sr. Ibars observa que respecte a la proposta presentada al Ple anterior, hi ha canvis en 
el disseny de la rotonda: s’ha ubicat uns metres més amunt, el diàmetre no ha canviat, 
però l’amplada del carril sí. 
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La Sra. Alcaldessa contesta que el disseny de la rotonda no era un tema tancat, sinó que 
ha anat elaborant-se d’acord amb les converses mantingudes amb cooperatives i sectors 
implicats. 
 
El Sr. Buchaca diu que s’haurien pogut prendre en consideració altres alternatives, com a 
crear dos vials diagonals a la rotonda ja existent a la sortida de l’autovia en comptes de fer 
una rotonda nova. 
La Sra. Alcaldessa contesta que la funció de la rotonda es regular el trànsit i fer reduir la 
velocitat a l’entrada del poble. 
 
El Sr. Ibars comenta que si a l’aprovació inicial van votar en contra, ara s’abstindran per 
considerar que la proposta de rotonda s’ha millorat i els pagesos de la cooperativa els han 
dit que amb les actuals dimensions és suficient. S’abstindran perquè consideren que 
s’haurien pogut prendre en consideració alternatives com a la del Sr. Buchaca.  
 
Sotmesa la proposta a votació, dona el següent resultat:  
 
- Vots a favor........... 6 ( SIS) 
- Vots en contra........ 0 (CAP) 
- Abstencions............ 4 (QUATRE) 
 
Per tant, la Corporació, amb la majoria absoluta del nombre legal de membres de la 
Corporació, 
 
ACORDA:  
 
Primer.- Considerar que les modificacions introduïdes respecte del document tècnic 
aprovat inicialment (lleuger desplaçament de la rotonda i ampliació de la calçada a 11 
metres i dos remuntables) no tenen caràcter substancial.  
 
Segon.- Aprovar provisionalment la “MODIFICACIÓ NUM. 5 DEL POUM D’ALMENAR. 
AJUST DE LÍMITS DEL SUR-7 PER LA MILLORA DE LA SEGURETAT VIAL. EXECUCIÓ 
D’UNA ROTONDA D’ACCÉS AL NUCLI URBÀ DES DE L’AUTOVIA A-14 (CRUÏLLA DEL 
CAMÍ DEL SAS, CAMÍ TAMARIT DE LLITERA I CAMÍ DE CABANERA REIAL). 
 
Tercer.- Elevar l’expedient a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Lleida per a la seva 
aprovació definitiva. 
 
 
4.- PROPOSTA DE FESTES LOCALS 2019.- 
 
D’acord amb el que preveu el Decret 2001/1983, de 28 de juliol, el Ple, per unanimitat, 
proposa per a l’any 2019 les següents festes locals al municipi d’Almenar:  
 
- 21 de gener : Sant Sebastià. 
- 23 de setembre: Fira de setembre. 
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5.- PAESC (PLA D’ACCIÓ PER LA SOSTENIBILITAT ENERGÈTICA I EL 
CLIMA). APROVACIÓ INICIAL.- 
 
Es proposa al Ple l’aprovació inicial del projecte “Pla d’Acció per a la Sostenibilitat 
Energètica i el Clima” elaborat per “LA LLENA AMBIENTAL, SCP”, atès que és un dels 
compromisos del Pacte d’Alcaldes per l’Energia Sostenible i el Clima al que es va adherir 
Almenar.  
 
El Sr. Ibars manifesta que els regidors d’ASPV votaran a favor i pregunta si està prevista 
alguna actuació per executar el pla i si hi ha alguna dotació pressupostària. 
 
El Sr. Sarroca i la Sra. Alcaldessa contesten que ja s’hi està treballant, ja s’han pres 
mesures en matèria d’enllumenat públic i en modificació d’ordenances fiscals per fomentar 
l’adquisició de vehicles no contaminants. A llarg termini està prevista la utilització de 
biomassa a les instal·lacions municipals.  
 
Havent-hi unanimitat a favor de la proposta, el Ple, 
 
ACORDA:  
 
Primer.- Aprovar el “PLA PER A LA SOSTENIBILITAT ENERGÈTICA I EL CLIMA DEL 
MUNICIPI D’ALMENAR” elaborat per LA LLENA AMBIENTAL SCP. 
 
Segon.- Sotmetre’l a informació pública pel termini de trenta dies durant els quals es 
podrà examinar i presentar al·legacions. 
 
Tercer.- L’aprovació inicial esdevindrà definitiva sense necessitat de nou acord cas de no 
presentar-se al·legacions. 

 
 
6.- ORGANITZACIÓ MUNICIPAL: CREACIÓ DE LA REGIDORIA DE 
TURISME.- 
 
Explica la Sra. Alcaldessa que ja fa temps que es treballa en el tema de vendre a l’exterior 
tot el que Almenar té d’interessant des del punt de vista turístic. S’han fet viatges per 
veure com es treballa en altres llocs, s’han mantingut contactes amb el Grup d’Acció Local 
Segrià Nord per mirar de potenciar el territori a través dels programes Leader, etc. 
 
Amb la creació d’una regidoria especifica es tracta de centralitzar l’acció que ara porten a 
terme Alcaldia, regidoria de cultura, etc. de forma dispersa. 
 
El Sr. Ibars pregunta si en els propers plens es concretaran programes d’actuació i si és 
necessària la regidoria per obtenir subvencions. La Sra. Alcaldessa contesta 
afirmativament. 
 
Tots els membres de la Corporació manifesten la seva conformitat amb la proposta, per 
tant, el Ple, per unanimitat, 
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ACORDA:  
 
Primer: Crear, com a òrgan complementari de l’organització municipal, la REGIDORIA DE 
TURISME, que s’afegirà a les creades pel Ple en sessió de 29 de juny de 2015. 
 
Segon: Publicar el present acord de la manera prevista legalment.  

 
 
7.- PROPOSTA DE L’AMI PER L’ALLIBERAMENT DELS PRESOS POLÍTICS, 
EL RETORN DELS EXILIATS I LA DENUNCIA DE LA DERIVA 
ANTIDEMOCRÀTICA I AUTORITÀRIA DE L’ESTAT ESPANYOL.- 
 
“Catalunya ha tornat a patir, altra vegada, un nou atac repressiu per part del govern de 
Mariano Rajoy i el bloc del 155, conjurats amb el poder judicial i policial de l’estat. L’onada 
repressiva contra els catalans i les catalanes és majúscula i el govern espanyol està 
disposat a tot, fins i tot a vulnerar els drets civils, polítics i humans més bàsics per tal 
d’erradicar qualsevol signe de dignitat del poble català. Intenten esclafar la voluntat de la 
sobirania popular empresonant injustament els nostres legítims representants públics, tots 
ells gent de pau.  
 
El passat divendres 23 de març quedarà gravat a la memòria del nostre país com un nou 
dia trist i negre. L’empresonament injust, arbitrari i abusiu dels diputats i diputades Carme 
Forcadell, Jordi Turull, Raül Romeva, Josep Rull, Dolors Bassa, i l’exili de Marta Rovira 
tornarà a ressonar en els annals de la història del nostre país com un nou episodi fosc de 
repressió i de vulneració dels principis democràtics més elementals. Un escenari que 
queda agreujat per la recent detenció del President legítim de Catalunya, Carles 
Puigdemont, totalment incomprensible davant la comunitat internacional.  
 
Un divendres negre no només pel poble català sinó també pel poble espanyol  on cada 
vegada i amb més intensitat els seus ciutadans estan perdent els drets i llibertats més 
bàsics i inviolables en qualsevol país que es pretengui a si mateix com a democràtic i 
civilitzat.  
 
Davant d’aquesta nova injustícia, d’aquesta ignomínia, d’aquest acte d’autoritarisme 
intransigent que ens recorda de manera inevitable les èpoques més fosques de l’Espanya 
del segle XX, des del món local no podem restar impertèrrits i ens alcem per dir sense 
vacil·lar que continuarem defensant les nostres idees polítiques. No hi haurà prou barrots 
per silenciar-les. Avui, un cop més, volem dir-ho molt alt i clar: sempre estarem al costat 
d’aquells representants que defensen la voluntat del poble, del mandat de l’1 d’octubre i el 
resultat de les eleccions del 21 de desembre.  
 
I l’estat, en lloc d’actuar com una democràcia madura, on el diàleg i l’acord són el motor 
de la cohesió de la societat, han decidit oferir cops de porra, menyspreu, humiliació, 
amenaces i, finalment, presó. Una causa general contra l’independentisme, una autèntica 
cacera de bruixes, feroç i salvatge, sense mesura.  
 
Potser, ingènuament, es pensen que manllevant-nos als nostres representants, Carles 
Puigdemont, Carme Forcadell, Oriol Junqueras, Jordi Turull, Raül Romeva, Clara Ponsatí, 
Antoni Comín, Joaquim Forn, Josep Rull, Lluís Puig, Dolors Bassa, Meritxell Serret, Jordi 
Cuixart, Jordi Sánchez, Marta Rovira i Anna Gabriel, ens rendirem i dimitirem d’exercir el  
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nostre mandat democràtic, emanat directament dels ciutadans i ciutadans. Res més lluny 
de la realitat. Ens mantindrem ferms en defensa de la causa més justa que hi pot haver: la 
llibertat i el ple exercici de la democràcia.  
 
Contra la dictadura del 155, trobareu un poble compromès i ferm. Perquè la nostra lluita 
és la lluita dels homes i les dones lliures i justos, que volen ser tractats com a ciutadans i 
no com a súbdits.  
 
Per tots aquests motius, l’Ajuntament d’Almenar, per unanimitat,  
 
ACORDA: 
 
PRIMER.- Exigir la llibertat immediata de tots els presos polítics: Carme Forcadell, Oriol 
Junqueras, Jordi Turull, Raül Romeva, Joaquim Forn, Josep Rull, Dolors Bassa, Jordi 
Cuixart i Jordi Sánchez.  
 
SEGON.- Exigir el retorn de tots els consellers i polítics catalans exiliats: Carles 
Puigdemont, Clara Ponsatí, Antoni Comín, Lluís Puig, Meritxell Serret, Marta Rovira i 
Anna Gabriel, i la garantia del respecte absolut als seus drets polítics, ciutadans i humans 
sense veure’s sotmesos a cap judici pel seu lliure exercici polític.  
 
TERCER.- Declarar la vulneració de les llibertats de les persones, recollides i protegides 
en tots els tractats internacionals i manifestar la persecució de la lliure expressió, de la 
vulneració dels drets polítics i humans i del dret a decidir dels ciutadans per part d’un estat 
que jutja les idees i empresona de forma il·legal.  
 
QUART.- Denunciar l’evident manca de separació de poders a l’estat espanyol, així com 
la manipulació i coacció dels mitjans de comunicació per part de l’estat.  
 
CINQUÈ.- Demanar a les institucions europees que no continuïn emparant accions 
pròpies d’una dictadura i apel·lar a la justícia internacional perquè intercedeixi de manera 
immediata i garanteixi el respecte als drets dels ciutadans catalans.  
 
SISÈ.- Instem a totes les entitats d’Almenar a defensar els drets fonamentals, civils, 
polítics, la llibertat, la democràcia i els nostres legítims representants escollits 
democràticament del Parlament de Catalunya.  
 
SETÈ.- Atenent a la crida del Molt Honorable President del Parlament de Catalunya, el Sr. 
Roger Torrent, aquest ajuntament vol mostrar el seu suport la crida unitària del President i 
a la plataforma “Espai Democràcia i Convivència” que té com a objectius “la defensa de 
les institucions catalanes, la convivència, la cohesió social i els drets i llibertats de la 
ciutadania”.  
 
VUITÈ.- Comunicar al Parlament de Catalunya, a l’Oficina del Parlament Europeu a 
Barcelona, a l’Oficina de l’Alt Comissionat de l’ONU per als Drets Humans (ACNUDH) així 
com a l’Associació Catalana de Municipis (ACM) i l’Associació de Municipis per la 
Independència (AMI), l’aprovació de la present moció.” 
 

El Sr. Ibars proposa col·locar un cartell a l’entrada del poble, a la N-230 referent a 
“municipi per la república” i una pancarta a la façana de l’Ajuntament demanant 
l’alliberament dels presos. 
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La Sra. Alcaldessa contesta, respecte a la primera proposta, que el Ministeri de Fomento 
no permet col·locar-ho a la carretera nacional, la pancarta referent als presos polítics sí 
que es col·locarà.  

 
 
8.- PRECS I PREGUNTES.- 
 
1. El Sr. Ibars demana que es renovin els bancs de la baixada del Calvari que estan molt 

deteriorats. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que ja està previst. Prèviament es donarà més alçada a 
l’escullera per evitar esllavissaments de terres i després es col·locaran els bancs. 
 

2. En relació a l’actual regulació dels guals, el Sr. Ibars pregunta si no es podria 
mancomunar un servei de grua amb altres pobles per retirar els vehicles infractors i si 
podria sancionar el guarda que fa serveis de reforç actualment. 

 
La Sra. Alcaldessa contesta que ja es va intentar mancomunar amb Alfarràs però no 
va donar resultat per les reticències dels tallers a col·laborar en el servei de retirada de 
vehicles. 
 

3. El Sr. Ibars, en relació al desplegament de la fibra òptica pregunta com funciona i si es 
podria obligar a les empreses noves a utilitzar les línies ja existents. 
 
El Sr. Ferrer contesta que cada empresa demana autorització i col·loca el seu cablejat 
demanant permís als propietaris afectats. No se’ls pot obligar a utilitzar línies d’una 
altra empresa si no es posen d’acord. Sí que es procura soterrar tots els trams on és 
possible.  

 
4. El Sr. Ibars pregunta per l’assumpció per l’Ajuntament de la gestió del complex 

esportiu l’Horta. 
 
Contesta el Sr. Sanchez que s’ha fet per millorar el servei a l’usuari que fins ara era 
molt deficient, s’han pres diferents mesures per millorar la funcionalitat de les 
instal·lacions i s’està estudiant la manera de garantir la disponibilitat per als usuaris 
mitjançant l’ús d’alguna aplicació. 
 
El Sr. Ibars contesta que havien pensat proposar alguna d’aquestes mesures i inclús 
que l’accés gratuït als frontons. 
 
El Sr. Ibars pregunta si s’ha valorat el fet de que, amb la modificació del contracte, el 
contractista tindrà menys feina. 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’ha valorat i es compensarà amb altres 
responsabilitats, com ara el manteniment de la gespa de les piscines. 
 
El Sr. Sánchez contesta que, almenys la llum, s’hauria de pagar. No obstant la 
modificació del contracte, el cànon a pagar pel contractista no varia. 
 

5. En relació a l’Escola de Música demana explicacions sobre l’acord de la Junta de 
Govern desistint de la creació d’una Aula dintre de l’Escola de Música d’Alguaire. 
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Expliquen el regidor d’Ensenyament i el Secretari que fa anys es va demanar la 
col·laboració de l’Ajuntament d’Alguaire per formalitzar l’escola de música d’Almenar 
com a centre reconegut pel Departament d’Ensenyament, per tal d’accedir als ajuts 
dels centres oficials, etc. L’Ajuntament d’Alguaire va iniciar els tràmits demanant al 
Departament l’ampliació de la seva escola amb una aula a Almenar. posteriorment es 
va abandonar aquesta idea i ara el Departament, per tancar l’expedient, va demanar 
que féssim constar expressament el desistiment.  
 

6. El Sr. Ibars demana que als acords de concessió de subvencions es facin constar 
expressament els criteris aplicats. 

 
7. El Sr. Jordi Malla demana que la Pl. Catalunya es mantingui tancada al trànsit més 

temps perquè és difícil fer entendre a un nen petit que un dia pot creuar i a l’altre no. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que es va proposar però es difícil per haver-hi molts 
establiments comercials, bars, etc. que s’hi oposen. 

 
8. La Sra. Payró considera que la comunicació d’una xerrada sobre botigues “on line” es 

va fer massa tard. 
 
 El Sr. Sanchez contesta que va ser perquè la informació també va arribar tard a 
l’Ajuntament.  
 

9. La Sra. Payró pregunta per la construcció de l’escola nova, especialment per 
l’ascensor. 
El Sr. Raül Malla contesta que el projecte està adjudicat, han demanat connexió 
d’aigua i llum i estan en contacte amb el tècnic municipal. 
 
Respecte a l’ascensor està previst al projecte bàsic, si bé ara només s’ha adjudicat 
l’obra civil i l’ascensor és objecte d’un altre lot. 

 
10. El Sr. Buchaca pregunta quines gestions es fan respecte als comunals ocupats per 

particulars. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que s’estan mirant cas per cas, s’està parlant amb els 
interessats que normalment estan interessats en comprar i es farà una comissió per 
decidir. 

 
11. El Sr. Buchaca pregunta quin criteri es requereix per decidir quins camins s’arreglen. 

 
El Sr. Sarroca i la Sra. Alcaldessa expliquen els camins que s’estan arreglant ara, el 
vell d’Alfarràs perquè uneix dues poblacions, en general el criteri ha estat els dels 
camins amb més trànsit propers al casc urbà.  
 

12. Pregunta si s’ha obtingut una subvenció per arranjament amb àrids reciclats.  
 
Contesta el Sr. Sarroca que sí. El material que s’utilitzarà ara és molt millor de l’utilitzat 
altres vegades.  
 

13. El Sr. Buchaca trasllada una queixa dels veïns d’Aubarrells sobre els clots existents a 
un camí en el que es va fer rec asfàltic. 
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El Sr. Sarroca diu que s’arreglarà. 

 
14. El Sr. Buchaca recorda la senyalització del creuament del camí Roques-Planes que ja 

va demanar. 
 
La Sra. Alcaldessa contesta que ja ha donat instruccions al cap de la brigada perquè 
col·loqui les senyals. 
 

15. Respecte als problemes ocasionats per la fauna salvatge, el Sr. Buchaca proposa 
fomentar les mini-batudes als llocs on es sap que s’hi amaguen els animals, que no 
sempre és el riu. 

 
 
Un cop esgotat l’ordre del dia, la Sra. Alcaldessa aixeca la sessió, essent l’hora i data 
assenyalades a l’encapçalament. 
 
 
Vist i plau,                                                                                                               En dono fe, 
L’ALCALDESSA,                                                                                                   EL SECRETARI, 
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